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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2022/23:199 Kontroll av stöd till kollektivtrafiken

Det har rapporterats i flera medier om att kollektivtrafiken i Sverige i år får 
sammanlagt 1 miljard kronor i stöd. Stödet är baserat på det intäktsbortfall som 
kollektivtrafiken i viss mån fortfarande lider av sedan pandemins utbrott i 
början av år 2020.

Den förra socialdemokratiska regeringen utbetalade i flera omgångar stöd till 
kollektivtrafiken. I många fall gick pengarna inte till de regionala 
kollektivtrafikbolagen utan lades i stället på hög av de politiska styrena i 
regionerna. Detta ledde till att kollektivtrafikbolagen tvingades höja biljettpriser 
och minska utbudet av kollektivtrafik. Intentionen med de utbetalade medlen 
var att just detta skulle undvikas.

När det nu ska betalas ut ytterligare omfattande stöd är det viktigt att det 
kontrolleras att pengarna verkligen går till kollektivtrafiken och i slutändan till 
alla de resenärer som dagligen reser med kollektivtrafiken. I tider av energi- 
och klimatkris behöver vi se till att fler reser med kollektivtrafiken, inte att 
resandet försvåras genom dyrare resor och indragna busslinjer. 

Min fråga till statsrådet Andreas Carlson är därför:

 

Vilka åtgärder vidtas av statsrådet och regeringen för att kontrollera att de 
medel som betalas ut i stöd till kollektivtrafiken också går till kollektivtrafiken?

………………………………………

Adrian Magnusson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-12-20
Besvaras senast
2023-01-03
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


